

*Resolved*, That this House will, upon Wednesday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Report.

On motion of Mr. *Vanfelson*, seconded by Mr. *Taschereau*,

*Ordered*, That the Clerk of this House do lay upon the Table, a state of the Expenses incurred by him since the last Session, for Repairs and Furniture in the Rooms allotted for the use of the House of Assembly.

The said state of Expenses was accordingly laid upon the Table.

*Resolved*, That the said state of expenses be referred to a Special Committee of five Members, to report thereon with all convenient speed, with power to send for persons and papers.

*Ordered*, That Mr. *Vanfelson*, Mr. *Cuvillier*, Mr. *Fournier*, Mr. *Viger*, and Mr. *Panet*, do compose the said Committee.

On motion of Mr. *Vanfelson*, seconded by Mr. *Robitaille*,

*Ordered*, That the Report made by him on the fourteenth January last, from a Special Committee to whom the Contingent Accounts of the last Session were referred on the ninth of the same month, be now read.

The said Report was read accordingly.

On motion of Mr. *Vanfelson*, seconded by Mr. *Huot*,

*Resolved*, That this House doth concur with the Committee in the said Report, in as much as it relates to the said Accounts.

On motion of Mr. *Vanfelson*, seconded by Mr. *Huot*,

*Ordered*, That the Clerk of this House do lay upon the Table an Estimate of the probable Contingent Expenses of this House, from the first November, one thousand eight hundred and seventeen, to the thirty-first October, one thousand eight hundred and eighteen, inclusive.

And the said Estimate was laid upon the Table, accordingly.

*Ordered*, That the said Estimate be referred to the same Committee to whom is referred the state of Expenses incurred for Repairs and Furniture in the Rooms allotted for the use of the House of Assembly.

On motion of Mr. *Vanfelson*, seconded by Mr. *Després*,

*Ordered*, That the Report of the Special Committee on the Petition of *Joseph Bouchette*, Esquire, be referred to a Committee of the whole House.

*Resolved*, That this House will, upon Wednesday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Report.

On motion of Mr. *Panet*, seconded by Mr. *Allsopp*,

*Ordered*, That the Report of the Special Committee on the Petition of *Jean Baptiste Miville Déchéne*, be referred to a Committee of the whole House.

*Resolved*, That this House will, upon Wednesday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Report.

On motion of Mr. *Cuvillier*, seconded by Mr. *Taschereau*,

*Ordered*, That the Order of the Day of the sixth instant, for the House in Committee, on the Report of the Special Committee to whom were referred the Petitions of the Agricultural Societies of *Quebec* and *Montreal*, which was lost by the adjournment of the House on that day, be now revived.

Accordingly, the House resolved itself into the said Committee.

Mr. Speaker left the Chair.

Mr. *Després* took the Chair of the Committee.

Mr. Speaker resumed the Chair;

And Mr. *Després* reported, that the Committee had come to several Resolutions, which he was directed to report to the House, whenever it shall be pleased to receive the same.

*Ordered*, That the Report be received to-morrow.

VOL. 27.

A

*Résolu*, Que, Lundi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Rapport.

Sur Motion de Mr. *Vanfelson*, secondé par Mr. *Taschereau*,

*Ordonné*, Que le Greffier de cette Chambre mette sur la Table un Etat des Dépenses qu'il a encourues depuis la dernière Session, pour réparations et ameublement des Chambres accordées pour l'usage de la Chambre d'Assemblée.

Ledit Etat de Dépenses a été alors mis sur la Table.

*Ordonné*, Que ledit Etat de Dépenses soit référé à un Comité Spécial de Cinq Membres, pour faire rapport sur icelui, avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

*Ordonné*, Que Mr. *Vanfelson*, Mr. *Cuvillier*, Mr. *Fournier*, Mr. *Viger* et Mr. *Panet* composent ledit Comité.

Sur Motion de Mr. *Vanfelson*, secondé par Mr. *Robitaille*,

*Ordonné*, Que le Rapport qu'il a fait le quatorzième Janvier dernier, du Comité Spécial auquel les Comptes contingents de la dernière Session avoient été référés le neuf du même mois, soit maintenant lus.

Ledit Rapport a été lu en conséquence.

Sur Motion de Mr. *Vanfelson*, secondé par Mr. *Huot*,

*Résolu*, Que cette Chambre concourt avec le Comité dans ledit Rapport, relativement auxdits Comptes.

Sur Motion de Mr. *Vanfelson*, secondé par Mr. *Huot*,

*Ordonné*, Que le Greffier de cette Chambre mette sur la Table une Estimation des Dépenses contingentes probables de cette Chambre, depuis le premier Novembre, mil huit cent dix-sept, jusqu'au trente et un Octobre mil huit cent dix-huit, inclusivement.

Ladite Estimation a été alors mise sur la Table.

*Ordonné*, Que ladite Estimation soit référée au même Comité auquel a été référé l'Etat des Dépenses encourues pour réparations et ameublement des appartemens à l'usage de cette Chambre.

Sur Motion de Mr. *Vanfelson*, secondé par Mr. *Després*,

*Ordonné*, Que le Rapport du Comité Spécial auquel avoit été référée la Pétition de *Joseph Bouchette*, Ecuier, soit référé à un Comité de toute la Chambre.

*Résolu*, Que, Mercredi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Rapport.

Sur Motion de Mr. *Panet*, secondé par Mr. *Allsopp*,

*Ordonné*, Que le Rapport du Comité Spécial auquel avoit été référée la Pétition de *Jean Baptiste Miville Déchéne*, soit référé à un Comité de toute la Chambre.

*Résolu*, Que, Mercredi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Rapport.

Sur Motion de Mr. *Cuvillier*, secondé par Mr. *Taschereau*,

*Ordonné*, Que l'Ordre du jour du sixième du courant, pour que cette Chambre se forme en Comité de toute la Chambre sur le Rapport du Comité Spécial auquel avoient été référés les Pétitions des Sociétés d'Agriculture de *Québec* et de *Montréal*, et qui a été perdu par l'ajournement de ce jour-là, soit maintenant rétabli.

La Chambre s'est en conséquence formée en Comité.

Mr. l'Orateur a laissé la Chaire.

Mr. *Després* a pris la Chaire du Comité.

Mr. l'Orateur a repris la Chaire;

Et Mr. *Després* a fait rapport que le Comité avoit passé plusieurs Résolutions, dont il avoit ordre de faire rapport à la Chambre, lorsqu'il lui plairoit de les recevoir.

*Ordonné*, Que le Rapport soit reçu demain.

Q q

Message

Etats des Dépenses de la Chambre mis sur la Table.

Référé.

Rapport sur les Comptes contingents lus.

Concours.

Estimation des Dépenses de la Chambre mise sur la Table.

Référé.

Rapport sur la Pétition de Bouchette référé.

Rapport sur la Pétition de Miville référé.

Chambre en Comité sur le Rapport sur les Pétitions des Sociétés d'Agriculture.

State of Expenses of the House laid on the Table.

Referred.

Report on Contingent Accounts read.

Concurrence.

Estimate of Expenses of the House laid on the Table.

Referred.

Report on Bouchette's Petition referred.

Report on Miville's Petition referred.

House in Committee on the Report on the Agricultural Societies' Petition.